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	الإمبراطورية البريطانية
في أوجها، وكان أكبر امبراطورية في التاريخ. 
في عام 1922 حكمت الملك البريطاني على 458 مليون نسمة (1/5th من سكان العالم). 
غطت الإمبراطورية ¼ من مساحة اليابسة في العالم. 
التي يصل باعتبارها امبراطورية تجارية ولكن وضعت نظاما من الغزو العسكري، وتسوية والاستعمار. 
كان ذلك آثار إيجابية وسلبية على مستعمراتها. 
ترك إرثا من التعليم والاستقرار الاجتماعي في العديد من مستعمراتها.


الهند البريطانية
من 1757-1858 و"شركة الهند الشرقية البريطانية" حكمت الهند. 
من 1858-1947 كان هناك 'راج البريطاني "أو" الإمبراطورية الهندية. 
كلمة "راج" هي كلمة الهندية ل'عهد'. 
ودعا الهندي 'جوهرة في تاج' الإمبراطورية البريطانية بسبب جمالها وأهميتها للشعب البريطاني. 
أعطيت "شركة الهند الشرقية البريطانية" أولا على إذن للتجارة في الهند في 1617 وأنها وسعت نفوذها خلال القرن القادم ونصف. 
في عام 1857 كان هناك انتفاضة كبيرة ضد "شركة الهند الشرقية البريطانية 'يسمى' التمرد الهندي 'مما أدى إلى الحكم المباشر من بريطانيا.





-النفوذ والروابط العميقة بين بريطانيا والهند
شبه القارة الهندية (الهند وباكستان وبنغلاديش) والمتحدثين باللغة الانجليزية بطلاقة أكثر من أي مكان آخر، وحتى الولايات المتحدة الأمريكية. 
بعض من أعظم الكتاب في اللغة الإنجليزية هي من الهند على سبيل المثال: فيكرام سيث، وأرونداتي روي VS نايبول (من ترينيداد ولكن من أصل هندي.) 
الهند تنتج أكثر خريجي الناطقة باللغة الإنجليزية من بقية العالم مجتمعة! 
وقد سمح هذا لتصبح الهند قوة اقتصادية عظمى عبر العالم من أجهزة الكمبيوتر، والكابلات، ومراكز الاتصال وشبكة الانترنت. 
و"راج" تركت بنية تحتية قوية، ونظام التعليم وإرث الاستقرار.



=النفوذ والروابط العميقة بين بريطانيا والهند
العديد من الشعب البريطاني عاش وعمل في الهند في النصف 1 من القرن 20th. 
الطبق الأكثر شعبية في المملكة المتحدة هو دجاج تكا ماسالا. 
عدد المهاجرين إلى المملكة المتحدة من 'شبه القارة الهندية' ربما أكثر من 4 ملايين. 
هناك علاقات تجارية قوية جدا بين البلدين. 
وقد تأثر الكثير من الأدب البريطاني من قبل تجربة المؤلف في الهند على سبيل المثال: روديارد كيبلينغ، EM فورستر وJGFarrell. 
وهناك الكثير من الأفكار البريطانية من الدرجة العليا والحياة "البريطانية،" تأتي من تجربتنا في الهند.



الجانب السلبي لراج
كان الحكام البريطانيون العنصرية تجاه الهنود، ويمكن أن تكون وحشية في التعامل مع أي تمرد. 
بعد توقف التمرد الهندي من 1857 في عام 1858، كان قد قتل أكثر من 100،000 الهنود. 
في عام 1919 أطلقت القوات البريطانية على مجموعة كبيرة من المتظاهرين العزل في مدينة أمريتسار مما أسفر عن مقتل ما يصل إلى 1،000. وهذا يسمى 'أمريتسار مذبحة ". 
وكان الهدف الرئيسي للإمبراطورية البريطانية لكسب المال وأخذوا الكثير من الموارد الهندية ومنعت الاقتصاد الهندي من التصنيع وتحديث. 
إلا أن الحكومة البريطانية لا تعتزم الانسحاب من الهند بشكل جيد وهذا يؤدي إلى العديد من الوفيات عندما تم تقسيم الهند من باكستان.



E.M. فورستر
إدوارد مورغان فورستر؛ 1 يناير 1879 - 7 يونيو 1970، وكان الروائي الإنجليزية، كاتب قصة قصيرة وكاتب مقالات. 
  وكتب العديد من الروايات الشهيرة بما في ذلك "نهاية هاوارد '،' غرفة مع طريقة عرض '،' أين الملائكة الخوف من الاقتراب" و "عبور إلى الهند." 
كتب الكثير عن النفاق البريطاني والنظام الطبقي. 
عاش لبضع سنوات في الهند في أوائل عام 1920 وملاحظاته في المجتمع الهندي تؤدي به إلى كتابة كلمة "عبور إلى الهند."


عبور إلى الهند'
وهي واحدة من أعظم الروايات حول التجربة البريطانية في الهند. 
انها فازت فورستر جائزة أدبية كبرى. 
يتم سرد أنها أفضل رواية 25 في اللغة الإنجليزية في القرن 20. 
قدمت رواية فورستر النجاح التجاري. 
تم تحويله إلى فيلم في عام 1984 وهو واحد العديد من جوائز الاوسكار. 
الشخصيات الرئيسية هي الدكتور العزيز، سيريل فيلدينغ، عديلة مبحوث، والسيدة مور.


الطرق، واسمه بعد الجنرالات المنتصرين وتتقاطع بزوايا قائمة، وكانت رمزية من صافي بريطانيا العظمى قد القيت أنحاء الهند. انه يشعر وقعوا في تنسجم بهم. -بعض نظر فورستر للراج هو مبين في التفكير الدكتور عزيز 'ق. 
لمسة واحدة للأسف - وليس بديلا حكيم ولكن الأسف الحقيقي من القلب - من شأنها أن تجعل منه رجلا مختلفا، والإمبراطورية البريطانية مؤسسة مختلفة. 
  "انا ذاهب الى القول، وإملاء الواقع"، وأضافت، الخشخشة حلقات لها. "اللغة الإنجليزية هي هنا أن يكون لطيفا." مناقشة بين السيدة مور وابنها الذي يشكك الطاعة العمياء روني Heaslop لبريطانيا "المهمة الحضارية"

"انهم جميعا تصبح بالضبط نفس، وليس أسوأ، وليس أفضل. أعطي أي الانكليزي عامين، سواء كان TURTON أو بيرتون. هو فقط اختلاف بريد إلكتروني. وأعطي أي الانكليزية ستة أشهر." ملاحظة الطابع الهندي كيف راج يجعل الناس الإنجليزية عنصرية. 

"أنت متفوقة لهم، على أي حال، لا تنسى ذلك. كنت متفوقة على الجميع في الهند ما عدا واحد أو اثنين من Ranis، وانهم على المساواة." ، هذا هو مثال على العنصرية المتطرفة، وخاصة، والشخصيات النسائية في الرواية.
[McBryde] لاحظ أن سباقات قتامة ينجذب جسديا من قبل أكثر عدلا، ولكن ليس العكس - ليست مسألة مرارة هذه، ليست مسألة لسوء المعاملة، ولكن فقط الأمر الذي من شأنه أن يؤكد أي مراقب العلمية. -ملاحظة من قبل شرطي في المحاكمة حيث امرأة الإنجليزية تتهم الدكتور عزيز بالاعتداء لها. 
"تفهمني، وتعلمون ما يشعر الآخرين. أوه، إذا تشبه الآخرين لك!" 
  فوجئ بدلا من ذلك، أجابت: "أنا لا أعتقد أنني أفهم الناس بشكل جيد للغاية وأنا أعلم فقط ما إذا أحب أو كره لهم." 
  "ثم كنت شرقية." الدكتور عزيز وMrs.Moore الحديث حول الاختلافات بين الأجناس المختلفة


كيف يمكن للعقل اتخاذ اجراء من هذا البلد؟ لقد حاولت أجيال من الغزاة، ولكنها لا تزال في المنفى. مدن هامة يبنون هي الخلوات فقط، خلافاتها والشعور بالضيق من الرجال الذين لا يمكن أن تجد طريقها إلى المنزل. الهند يعرف من المتاعب لهم. وقالت انها تعرف من المتاعب العالم بأسره، إلى عمقها أقصى. وصفته "تعال" من خلال مئات من أفواه لها، من خلال كائنات سخيفة وأغسطس. ولكن تأتي لماذا؟ وقالت انها تعرف أبدا. أنها ليست وعدا، إلا نداء. -مثالا على 'سر الهند' وهذا هو الموضوع الرئيسي للكتاب.

"آه، أعز جراسمير!" كانت لها البحيرات والجبال قليلا المحبوب من قبل كل منهم. رومانسية حتى الآن التحكم فيها، فإنه ينبع من كوكب أكثر عطفا. 
-مقارنة الغموض والخطر من الهند مع جمال أمر من 'منطقة بحيرة.'





العبور النهائي لى الهند
EMForster يريد تحدي العنصرية انه شهد في 'راج البريطاني من خلال كتابه. 
ومع ذلك، فمن الواضح من ما يكتب أن لديه الكثير من نفس الأفكار العنصرية انه ينتقد. 
وهو كتاب عظيم ولكن لا توجد لديها بعض نقاط الضعف. 
ينتهي مع فكرة أن الدكتور عزيز ومعلم المدرسة سيريل فيلدينغ يمكن أن يكون أصدقاء فقط عندما تصبح الهند المستقلة. 
يبين السطر الأخير أن فورستر رأى أن الاستقلال آت: '". ليس بعد" حتى الأرض والسماء يبدو أن أقول،'
	The British Empire
· At its height, it was the largest empire in history.
· In 1922 the British King ruled over 458 million people (1/5th of the world population).
· The Empire covered ¼ of the world’s land surface.
· Started up as a trading empire but developed a system of military conquest, settling and colonialism.
· It had both positive and negative effects on its colonies.
· Left a legacy of education and social stability in many of its colonies. 

British India
· From 1757 to 1858 the ‘British East India Company’ ruled India.
· From 1858 to 1947 there was the ‘British Raj’ or the ‘Indian Empire’.
· The word ‘Raj’ is a Hindi word for ‘reign’.
· Indian was called the ‘Jewel in the Crown’ of the British Empire because of its beauty and importance to the British people.
· The ‘British East India Company’ were first given permission to trade in India in 1617 and they expanded their influence over the next century and a half.
· In 1857 there was a large uprising against the ‘British East India Company’ called the ‘Indian Mutiny’ which led to direct rule from Britain.

The deep influence of the links between Britain and India-
· The Indian subcontinent (India, Pakistan and Bangladesh) has more fluent English speakers than any where else, even the USA.
· Some of the greatest writers in the English language are from India e.g.: Vikram Seth, Arundhati Roy and V.S. Naipaul (from Trinidad but of Indian origin.)
· India produces more English speaking graduates than the rest of the world put together! 
· This has allowed India to become an economic superpower through the world of computers, cabling, call centers and the internet.
· The ‘Raj’ left a strong infrastructure, education system and legacy of stability.

The deep influence of the links between Britain and India=
· Many British people lived and worked in India in the 1st half of the 20th Century.
· The most popular dish in the UK is Chicken Tikka Masala.
· The number of immigrants to the UK from the ‘Indian Subcontinent’ maybe more than 4 million.
· There are very strong trade links between the two countries.
· A lot of British literature was influenced by the author’s experience in India e.g.: Rudyard Kipling, E.M. Forster and J.G.Farrell.
· A lot of British ideas of Upper Class life and ‘Britishness’ come from our experience in India.
Negative side of the Raj
· The British rulers were racist towards the Indians and could be brutal in dealing with any rebellion.
· After the Indian Mutiny of 1857 was stopped in 1858, over 100,000 Indians had been killed.
· In 1919 British troops fired on a big group of unarmed demonstrators in the city of Amritsar, killing up to 1,000. This was called the ‘Amritsar Massacre.’
· The British Empire’s main goal was to make money and they took a lot of Indian resources and prevented the Indian economy from industrializing and modernizing.
· The British government did not plan their withdrawal from India well and this lead to many deaths when India was partitioned from Pakistan.

E.M. Forster
· Edward Morgan Forster; 1st January 1879 – 7th June 1970, was an English novelist, short story writer and essayist.
·  He wrote many famous novels including ‘Howard’s End’, ‘A Room with a View’, ‘Where Angels Fear to Tread’ and ‘A Passage to India.’
· Wrote a lot about British hypocrisy and the class system.
· He lived for a few years in India in the early 1920’s and his observations of Indian society lead him to write ‘A Passage to India.’
‘A Passage to India’
· It is one of the greatest novels about the British experience in India.
· It won Forster a major literary prize.
· It is listed as the 25th best novel in the English language in the 20th Century.
· The novel made Forster a commercial success.
· It was turned into a film in 1984 which one many Oscars.
· The main characters are Dr. Aziz, Cyril Fielding, Adela Quested and Mrs. Moore.
The roads, named after victorious generals and intersecting at right angles, were symbolic of the net Great Britain had thrown over India. He felt caught in their meshes. –some of Forster’s view of the Raj shown in Dr.Aziz’s thinking.
One touch of regret – not the canny substitute but the true regret from the heart – would have made him a different man, and the British Empire a different institution.
 "I'm going to argue, and indeed dictate," she said, clinking her rings. "The English are out here to be pleasant.” –a discussion between Mrs. Moore and her son which questions Ronnie Heaslop’s blind obedience to Britain’s ‘civilizing mission’.
"They all become exactly the same, not worse, not better. I give any Englishman two years, be he Turton or Burton. It is only the difference of a letter. And I give any Englishwoman six months.“-an Indian character’s observation of how the Raj makes English people racist.
"You're superior to them, anyway. Don't forget that. You're superior to everyone in India except one or two of the Ranis, and they're on an equality." –this is an example of the extreme racism of, especially, the women characters in the novel. 
[McBryde] remarked that the darker races are physically attracted by the fairer, but not vice versa – not a matter for bitterness this, not a matter for abuse, but just a fact which any scientific observer would confirm. –a remark by the Policeman at the trial where an English woman is accusing Dr Aziz of assaulting her.
"You understand me, you know what others feel. Oh, if others resembled you!"
 Rather surprised, she replied: "I don't think I understand people very well. I only know whether I like or dislike them."
 "Then you are an Oriental.” –Dr.Aziz and Mrs.Moore talking about the differences between the different races. 
How can the mind take hold of such a country? Generations of invaders have tried, but they remain in exile. The important towns they build are only retreats, their quarrels the malaise of men who cannot find their way home. India knows of their trouble. She knows of the whole world's trouble, to its uttermost depth. She calls "Come" through her hundred mouths, through objects ridiculous and august. But come to what? She has never defined. She is not a promise, only an appeal. –an example of the ‘mystery of India’ that is a central theme of the book.
"Ah, dearest Grasmere!" Its little lakes and mountains were beloved by them all. Romantic yet manageable, it sprang from a kindlier planet.
-comparing the mystery and danger of India with the ordered beauty of the ‘Lake District.’
· 
· ‘A Passage to India’-Final thoughts
· E.M.Forster wants to challenge the racism he has seen in the ‘British Raj’ through his book.
· However, it is clear from what he writes that he has a lot of the same racist ideas that he criticises.
· It is a great book but it does have some weaknesses.
· It ends with the idea that Dr.Aziz and the schoolteacher Cyril Fielding can only be friends when India becomes independent.
· The final line shows that Forster saw that Independence was coming: ‘Even the earth and the sky seem to say, "Not yet.”’ 




















1

